
Fra: Marte Hagen Eriksrud 
Sendt: tirsdag 22. oktober 2019 22.02 
Til: 'aril.langeseter@hotmail.com' 
Emne: SV: Feil i arealplan! 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei,  
Viser til din e-post.  
 
Skal prøve å svare ut punktene dine under, men foreslår at vi tar en prat på telefon, for å få en 
ordentlig avklaring av spørsmålene dine. Til info så er jeg på plankonferanse de to kommende 
dagene, men sjekker e-post innimellom. Jeg har også sendt en henvendelse til kartansvarlig, for å 
kvalitetssikre at det jeg skriver er korrekt. Gir selvfølgelig en lyd om det kommer noe ny info fra han.  
 
Massedeponi på nedsida av gamle FV 57 ved innkjøring til Hjelmtveit.  
Hvor har du hentet informasjon om som viser at vi har skrevet at du har spilt inn et slikt 
massedeponi? Jeg klarer ikke helt å forstå hva du sikter til her.  
  
Er det vedtatt nytt massedeponi på 163/1? 
Det er ikke lagt inn noe nytt massedeponi på 163/1. Jeg skal kvalitetssikre dette med kartmannen 
min, og kommer tilbake med supplerende info, om han har noe anna informasjon til meg.  
 
Kvifor er ikkje dei innspela som går på at ein ikkje ønskjer næringsareal på Espeland/Åsemyra 
plasserte på rett  plass? 
Innspillene var del av grovsiling av arealinnspel, som var oppe i politisk styringsgruppe den 16. 
oktober 2018 - https://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=mote&moteid=1532& 
Vi vurderte de innspillene som ønske om tilbakeføring av næringsarealet til LNF. Mener du at det var 
feil forstått?  
 
Handsaming av innspel til planarbeidet 
Alle innspel til planen var del av en grovsiling av innspel høsten 2018. De innspillene som gjensto 
etter grovsilingen var del av konsekvensutgreiing. Konsekvensutgreiinga var sentral i vurderingen av 
hvilke innspill som ble tilrådd å ta inn som endringer i planen.  
 
Grovsiling av innspill var oppe som sak i den politiske styringsgruppa i flere møter høsten 2018. Her 
er link til møteplanen; 
https://innsyn.sing.no/Lindas/innsyn/wfinnsyn.ashx?response=moteplan&fradato=2018-01-
01T00:00:00. De aktuelle møtene er 16. oktober og 14. november 2018. 
 
Mvh  
Marte Hagen Eriksrud | Arealplanleggjar 
 
E-post: marte.hagen.eriksrud@lindas.kommune.no | Telefon: 56 37 56 37  
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
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Fra: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@lindas.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 22. oktober 2019 12.28 
Til: Aril Langesæter <aril.langeseter@hotmail.com> 
Emne: Re: Feil i arealplan! 
 
Hei,  
Jeg er hjemme med sykt barn i dag, men skal få sett på dette i kveld, eller i morgen, og gi deg en 
ordentlig tilbakemelding.  
 
Mvh Marte Hagen Eriksrud  

Sendt fra min iPhone 
 
22. okt. 2019 kl. 09:40 skrev Aril Langesæter <aril.langeseter@hotmail.com>: 

Hei.  Eg ser til mi store overrasking at kommunen har teikna inn på kartet at 
eg har kome med forslag om massedeponi på nedsida av gamle FV 57 ved 
innkjøring til Hjelmtveit.EG HAR ALDRI KOME MED EIT SLIKT FORSLAG! Dei 
forslaga eg har kome med, gjeldt EKSISTERANDE jordtipp på 163/1. 
  
Eg har difor følgjande spørsmål: 
 

Korleis kunne dette skje?! 
Er der vedtatt eit nytt massedeponi på 163/1? 
Kvifor er ikkje dei innspela som går på at ein ikkje ønskjer næringsareal på 
Espeland/Åsemyra plasserte på rett  plass? 
Eg har heller ikkje funne alle innspela, er det nokon som ikkje er lagt inn i 
plan? og isofall kvifor ikkje? 
 
Kva tenkjer kommunen å gjera for å ordna opp i dette her? 
 
Mvh  
Aril Langesæter 
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